
Нова  пијаца  Аризона,
Коментари  супервизора  за
Брчко, Хенри Л. Кларка
Пијаца Аризона је прави трговачки град. Она обезбјеђује велики избор
роба сјеверном дијелу Босне и Херцеговине по ниским цијенама — што
је разлог доласка тако великог броја људи овдје у куповину. Оно што
је потребно овој пијаци је инфраструктура и владине услуге какве се
пружају једном правом граду.

И то је важан дио оног о чему ми овдје данас говоримо. Позивамо
пословне људе, приватнике, да се придруже Влади Брчко Дистрикта у
пројектовању  и  изградњи  бољих  објеката  продавачима  —  са  више
простора за саобраћај, са полицијском и противпожарном заштитом, са
водом, канализацијом и одводним системом.

То није лак задатак. Биће потребни мјесеци планирања и преговарања
како би се сви дијелови овог задатка реализовали. Потребно нам је
умијеће и пословно мишљење приватног сектора. У овом периоду,
Брчко Дистрикт ће наставити са планирањем начина пружања бољих
услуга Владе Дистрикта.

Још увијек има људи који говоре о “затварању” пијаце Аризона. То је
бесмислица. Пијаца Аризона ће се даље развијати, постаће чак и
боље мјесто за куповину, и биће дио будућности Босне и Херцеговине.
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